
VALTUUSTON ALOITE

ASIA: Levähdyspenkit

Kunntalaiset ovat ottaneet yhteyttä minuun, että tarvittaisiin
kävelyreittien varrelle ja taajama-alueelle levähdyspenkkejä kaikkiin
kolmeen taajamaan.
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